

通告

因斋堂搬迁事宜，自 2018 年 10 月 28 日（星期日）起，居士林的每日三餐素食将于以下新地点供应：金炎路 19 号楼地下负 1 层。

因此，2018 年 10 月 27 日（星期六）将是最后一日于现有斋堂内供应素食。

新斋堂用膳时间：

早餐 ： 上午 7.00 至 上午 9.00

午餐与甜品： 上午 11.00 至 下午 2.00

晚餐 ： 下午 5.00 至 傍晚 7.00

（甜品将于午餐时段同步供应）

我们将在三餐之间的空闲时段关闭斋堂，以进行日常清扫与维护工作。请谅解与配合我们的工作，用餐时间过后请勿滞留在斋堂。

敬请配合我们维护新斋堂的环境整洁，以便让大众享有舒适的用餐环境。

期待在新斋堂内为您提供更优越的服务。

阿弥陀佛！

新加坡佛教居士林秘书处

Notice

Due to the relocation of the Dining Hall, please be informed that with effect from 28th October 2018, Sunday, we shall be serving our daily three (3) meals at our new premise located at No. 19, Basement 1, Kim Yam Road.

As such, 27th October 2018, Saturday, will be the last day where we will be serving our meals at the old premise.

Our New Dining Hall Opening Hours:

Breakfast : 7.00 am to 9.00 am

Lunch & Dessert : 11.00 am to 2.00 pm

Dinner : 5.00 pm to 7.00 pm

（Dessert shall be served together during lunch time）

We shall be closing the Dining Hall for cleaning and maintenance in between the three meals closure and seek your understanding and co-operation to leave the dining hall after each meal time to facilitate the cleaning.

We seek your co-operation to maintain the new Dining Hall clean and conducive for all to have their meals comfortably.

We shall also look forward to serving you better at the new premise.

Thank you !

The Singapore Buddhist Lodge Secretariat